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Protokół Nr V/2014 

z V zwyczajnej sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 30 grudnia 

2014 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 13
00 

Godzina zakończenia – 13
50 

 

Protokolant obrad – Mariola Kępka. 

Obecnych – 15 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Jan Tywanek – Sekretarz Gminy Sobolew, 

3. Grażyna Napora – Skarbnik Gminy Sobolew, 

4. Grzegorz Mikulski – radca prawny, 

5. Ewa Szaniawska – Główna Księgowa Placówek Oświatowych, 

6. Sołtysi z sołectw gminy Sobolew, 

7. Dyrektorzy szkół i przedszkoli, 

8. Mieszkańcy Gminy Sobolew. 

 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 3, 

4. Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli – załącznik nr 4. 

 

Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył V sesję Rady 

Gminy w Sobolewie. Powitał Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, radnych, 

sołtysów, zaproszonych gości oraz mieszkańców Gminy Sobolew. 

 

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, iż Radny powiatowy obecnie przebywa na sesji Rady 

Powiatu dlatego jeśli zdąży wrócić wówczas zda sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji Rady Gminy 

w dniu 22 grudnia 2014 r. oraz z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z działalności Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Sobolewie na 2015 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy w Sobolewie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew na lata 

2015-2022. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok. 

9. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 15 

głosów “przeciw “ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Pkt – 3 

Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

Pan Wójt zdał sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji Rady Gminy 

w dniu 22 grudnia 2014 r. - załącznik nr 5. 

Następnie pan Wójt przekazał informację, iż w dniu dzisiejszym odbył się przetarg na 

odbieranie, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych powstałych i zebranych na 

wszystkich nieruchomościach zamieszkałych w granicach administracyjnych Gminy 

Sobolew. Wpłynęły 2 oferty. Jedna oferta została odrzucona ponieważ dokumenty nie 

dotyczyły przedmiotowego przetargu. Oferta pana Jarosława Wyglądały opiewała na 

wysokość 920 tys.zł. 

 

Pkt – 4 

Informacja z działalności Rady Powiatu 

W związku z nieobecnością radnego Powiatu Garwolińskiego przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

 

Pkt – 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Sobolewie na 2015 r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

W związku z brakiem głosów przewodniczący zarządził głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 15 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 6 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy w Sobolewie. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się kandydatów chętnych do pracy 

w Komisji Statutowej 

Radny Leszek Urawski zwrócił się do przewodniczącego rady z zapytaniem ilu członków 

może liczyć przedmiotowa Komisja. 

 

Przewodniczący zaproponował 5-osobowy skład Komisji. 

 

Wobec powyższej odpowiedzi radny Leszek Urawski złożył wniosek, aby Komisja Statutowa 

liczyła 4 osoby, tak jak było to praktykowane dotychczas. 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Leszka Urawskiego. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 15 
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głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do składu Komisji zgłoszone zostały następujące osoby: 

1. Błachnio Danuta, 

2. Urawski Leszek, 

3. Cyrta Paweł, 

4. Pukaluk Henryk. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący poprosił o naniesienie poprawek do projektu uchwał poprzez dopisanie jako 

§ 4 słów: „W posiedzeniu Komisji z głosem doradczym będzie brał udział radca prawny 

Urzędu Gminy”. 

 

W związku z brakiem głosów przewodniczący zarządził głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 15 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 7 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew na lata 

2015-2022 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Grażyna Napora informując, iż należy wykreślić z projektu 

uchwały z § 2 punkt 2 brzmiący: „Zaciągania zobowiązań na finansowanie wydatków na 

wieloletnie programy inwestycyjne, na programy i projekty realizowane ze środków Unii 

Europejskiej lub bezzwrotnych środków zagranicznych oraz na zadania wynikające 

z kontraktów wojewódzkich do wysokości określonej w załączniku nr 2 niniejszej uchwały”.  

Ponadto pani Skarbnik poprosiła o dokonanie zmiany kwoty w § 2 pkt. 1 b z 300 000,00 zł na 

700 000,00 zł. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

W związku z brakiem głosów przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 14 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 1 

Uchwała została podjęta. 

 

Pkt – 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie budżetu gminy na 2015 r.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Henryk Pukaluk przedłożył opinię Komisji, 

która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Roman Ochnio informując, iż w związku z ustaleniem 

wynagrodzenia Wójta na niższym poziomie proponuje, aby z powstałych oszczędności 

zwiększyć kwotę jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka do wysokości 500 zł.  
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Z kolei radny Marian Lipiec wyraził swoje niezadowolenie z faktu, iż na okręg wyborczy nr 8 

nie zostały przewidziane w budżecie żadne środki. Potrzeb jest dużo, ale najważniejsze z nich 

dotyczą remontu dróg.  

 

Następnie radny Rafał Talarek odnosząc się do wypowiedzi poprzednika zasugerował 

przesunięcie środków z inwestycji „Słoneczne Wzgórze” i przeznaczenie ich na modernizację 

dróg w okręgu nr 8.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy odnosząc się do wniosku radnego Romana Ochnio wyjaśniając, 

iż aby podnieść kwotę „becikowego gminnego” należy dokonać zmian w uchwale  

w sprawie przyznania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka, a dopiero później 

dokonać zmian w budżecie gminy.  

W związku z wyjaśnieniami pani Skarbnik radny Roman Ochnio wycofał złożony wniosek. 

 

Jako ostatni głos zabrał sołtys wsi Ostrożeń Pierwszy Jan Pasik zwracając się do Rady 

z prośbą o wprowadzenie zmian, aby sołtysi mogli przy okazji zbierania podatków również 

pobierać opłaty za odpady.  

 

W związku z brakiem głosów przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 13 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 2 

Uchwała została podjęta. 

 

Pkt – 9 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

Radny Piotr Szewczyk zapytał czy będzie ogłoszony kolejny przetarg na zbiórkę odpadów 

komunalnych. 

 

Pan Wójt odpowiedział, że jest możliwość ogłoszenia kolejnego przetargu, ale obawia się, 

że cena oferty może wzrosnąć. Wówczas straci całe społeczeństwo. 

 

Radny Marian Lipiec poprosił o wystosowanie okólników do właścicieli posesji przy 

ul. Kościuszki, którzy poukładali na trawnikach kamienie. Zdaniem radnego psuje to estetykę 

owej ulicy.  

 

Odpowiedzi udzielił pan Wójt wyjaśniając, iż z przeprowadzonych rozmów z mieszkańcami 

uzyskał informację, iż kamienie mają chronić przed parkowaniem na pasie zieleni. 

Następnie przewodniczący Rady odczytał treść zaproszenia Gminnego Domu Kultury na XI 

Gminny Festiwal Kolęd i Pastorałek, który odbędzie się 4 stycznia 2015 r. o godz. 15
00

 w sali 

widowiskowej Urzędu Gminy oraz Orszak Trzech Króli w dniu 6 stycznia 2015 r. 

o godz. 14
30

. 

Następnie radny Leszek Urawski zapytał o sposób informowania radnych o posiedzeniach 

komisji w obecnej kadencji. 

Przewodniczący poinformował, iż zostanie utworzona skrzynka na którą radni będą 

otrzymywali owe informacje.  

 

Radny Roman Ochnio odnosząc się do kampanii wyborczej poprosił radnych, którzy 

zarzucali oszustwa przy przetargach, zgłosili swoje kandydatury do komisji przetargowej. 
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Sołtys wsi Ostrożeń Pierwszy zapytał o kruszywo przeznaczane na drogi, kto będzie 

decydował na które konkretnie drogi zostanie przydzielone.  

Wójt obiecał dokonanie sprawiedliwego podziału kruszywa na poszczególne sołectwa. 

Wobec powyższej wypowiedzi radny Rafał Talarek zaproponował zorganizowanie 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa 

z sołtysami na którym będzie można wspólnie pochylić się nad problemem dróg. 

 

Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski złożył noworoczne życzenia. Życzył aby przyszły 

2015 rok w Radzie oraz Gminie obfitował w solidną pracę i pozyskiwanie środków oraz 

zbudowanie czegoś czego zazdrościli by wszyscy. 

 

Pkt – 10 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia V sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 /-/ Karol Marcinkowski 


